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  Ile w ostatnich dwóch latach było konferencji dyrektorów ogrodów zoologicznych EAZA. Na ilu była 

obecna pani dyrektor Zgrabczyńska na ilu inni pracownicy. Z moich informacji wynika, że inne ogrody 

są reprezentowane tylko przez dyrektorów. Czy odwoływane w ostatniej chwili wyjazdy pani 

Dyrektor wiążą się ze zwrotem wszystkich opłat, czy jednak ponosimy jakieś koszty? Jacy pracownicy 

ogrodu wyjeżdżali  i jaki był ich cel podróży na konferencje dyrektorów? Czy te wyjazdy są formą 

nagrody dla pracowników? Ile one kosztowały? 

Ile i jakie w ostatnim roku uciekły zwierzęta z ogrodu zoologicznego? Czy znalazły się? Czy są 

niebezpieczne dla okolicznych  mieszkańców? Jaka jest przyczyna ich ucieczek?  

Ile zwierząt pozyskano z innych ogrodów zoologicznych do poznańskiego ZOO ‐ jakie, z jakich 

ogrodów? Ile i jakie zwierzęta zostały przekazane z naszego ogrodu do innych placówek w ostatnim 

roku? 

Ile i jakie zwierzęta zakończyły swój żywot w ostatnim roku w naszym ZOO? Jaka była przyczyna 

zgonu? 


